
Schůze výboru Základní odborové organizace FLÚ 

8. 9. 2022 10:00–10:35 

 

Přítomní členové výboru: Juraj Hvorecký, Robert Novotný, Pavel Nývlt, Martin Profant, 
Darja Zoubková. 

Za zapisovatele schůze byl určen Pavel Nývlt. 

Juraj Hvorecký sdělil, že nebude moci být přítomen na kolegiu ředitele, které se bude konat 
12. září, a požádal členy Výboru, kteří tam budou, aby stručně referovali o dění v odborové 
organizaci. 

Juraj Hvorecký seznámil Výbor s potřebou opakované doplňkové volby na místo ve výboru 
uprázdněné odchodem Teresy R. Baron. Slíbil, že podnikne potřebné kroky (navržení volební 
komise, stejné jako při minulé doplňkové volbě, a poté vyhlášení nominačního období) tak, 
aby se volby mohly konat v průběhu posledního zářijového týdne. 

S ohledem na to byl termín příštího zasedání Výboru předběžně stanoven na čtvrtek 6. října 
2022 v 10:00. 

Juraj Hvorecký dále sdělil, že nevyhovující prostory personálního oddělení se řeší 
s vedením ústavu a že návrhy kolektivní smlouvy a pracovního řádu jsou zatím 
v připomínkovém řízení. 

Výbor prodiskutoval možnou podporu pro členy s vážnými zdravotními komplikacemi nebo 
pro rodiny pozůstalých po zesnulých zaměstnancích ústavu. 

Juraj Hvorecký připomněl potřebu zajistit změnu zápisu v Obchodním rejstříku. 

Juraj Hvorecký sdělil, že stav účtu k 8. září činí 146.390,53 Kč. 

Pavel Nývlt upozornil na potřebu zajistit výplatu bonusových šeků. Výbor prodiskutoval 
různé možnosti a pověřil Darju Zoubkovou, aby v průběhu září v této věci podnikla kroky. 

Pavel Nývlt připomněl, že výbor v minulosti jednal o možnosti zorganizovat výlet členů 
ZOO. Výbor se zabýval možností uspořádat výlet vlakem do Zlína; Juraj Hvorecký bude 
v této věci dále jednat. 

Robert Novotný, Darja Zoubková a Juraj Hvorecký prodiskutovali problém existence 
různých, ne zcela identických seznamů členů, což vedlo mj. k problémům při červencové 
doplňkové volbě. Robert Novotný slíbil, že všechny verze kolacionuje. 

Martin Profant upozornil, že na podzim lze očekávat výzvu k zapojení do stávky, a vyjádřil 
názor, že celorepublikové požadavky bude vhodné podpořit. 

Výbor prodiskutoval problém redukce teplot v kancelářích během topné sezóny a vyzývá 
členy, aby především bránili topení v prázdných kancelářích. 


